

PHILLY CHEESE STEAK

فيللي تشيز ستيك



DYNAMITE SHRIMP

Crispy batter-fried shrimp tossed in our tangy mouthwatering homemade dynamite sauce.

39SR

داينميت شرمبس

قطع من الروبيان المقرمش مغطس بصوص الديناميت

PHILLY CHEESE STEAK

Tender seasoned steak, tossed with sautéed onions and fresh mushrooms, topped with melted mozzarella cheese and creamy mayo in a perfectly toasted hoagie roll. Served with fries and coleslaw.

49SR

فيللي تشيز ستيك

شرائح من الستيك الطري مقلب بالبصل المقلي والفطر الطازج مع جبنة الموزاريلا الذائبة والمايونيز الكريمي مقدم في خبز هوجي رول المحمص. تقدم مع البطاطا والكولسلو

ORIGINAL PATTY MELT

100% pure beef patty topped with sautéed onions, mayo and melted American cheese in between two crispy griddled slices of bread. Served with fries and coleslaw.

44SR

اوريجنال باثي ملت

لحم بقري صافي مغطى ببصل سوتيه، والمايونيز وجبنة امريكية ذائبة بين شريحتين من الخبز المقرمش المشوي تقدم مع البطاطا والكولسلو

SPICY DELUXE PATTY MELT

100% pure beef patty topped with sautéed onions, mayo, sliced mushrooms, jalapeños, melted American cheese and drizzled with our sriracha sauce in between two crispy griddled slices of bread. Served with fries and coleslaw.

44SR

سباسي ديلوكس باثي ملت

لحم بقري صافي مغطى ببصل سوتيه، المايونيز، شرائح مشروم، هالينو، جبنة امريكية ذائبة ومغطاة بصلصة سريراتشا بين شريحتين مقرمشتين من الخبز المشوي. تقدم مع البطاطا والكولسلو



DYNAMITE SHRIMP

داينميت شرمبس



ORIGINAL PATTY MELT

اوريجنال باثي ملت